

Notice

- A census of the non-native residents inside the commune is to be taken. A copy will be submitted to the council, the commune will retain a copy, and a deadline will be set for the end of the current month.
- All foreign residents of the city are to be informed that they must move to refugee camps by the end of this month. This will be coordinated by the Asayiş forces. The aforementioned residents will be warned.
- The homes of people who have left the city for places outside of Rojava are to be registered, and a report on these homes is to be drawn. One copy will be sent to the Qamişlo city council, and an additional copy will be sent to the commune.
- Defects in the city parks are to be registered with the district council, with a copy sent to the city of Qamişlo.
- A general census of the residents of the communes is to be taken, with a copy sent to the council.
- No authorization for resettlement outside of Rojava.
- No authorization for renting apartments to [people from] outside of the canton of Jazirah.

Qamişlo City Council
(seal, signature)

تعميم

- قيام بأحصاء للسكان في جغرافية الكومين و ارسال نسخة الى المجلس و الاحتفاظ بنسخة للكومين و إعطاء مهلة حتى نهاية الشهر الجاري.
- اعلام جميع السكان الغرباء في احياء المدينة بان عليهم ان يغادرو الى المخيمات للاجئين و المهلة حتى نهاية الشهر الجاري والتنسيق مع الاسايش و إعطاء الانذار لهؤلاء الاشخاص .
- تثبيت البيوت المهجرين من المدينة الى خارج روج افا وكتابة تقرير حول هذه البيوت و ارسال نسخة الى مجلس المدينة قامشلو و نسخة في الكومين .
- تثبيت الحدائق في مجالس الأحياء من حيث النواقص و ارسال نسخة الى مدينة قامشلو.
- كتابة احصاء عام لأهالي السكان في الكومينات و ارسال نسخة الى مجلس.
- عدم إعطاء الموافقة على الهجرة خارج روج افا .
- عدم الموافقة على ايجار المنازل لخارج الكانتون الجزيرة .

مجلس العام لمدينة قامشلو

